

FORM C
Renewal Notice to Professional Corporations

DATE: _____, 20__

TO: _____
(Member Representative)

(Name of Professional Corporation)

TAKE NOTICE that the licence of the Professional Corporation expires on December 31, 20___. A completed Renewal Application, Form D (a copy of which is attached) and the Renewal Fee of \$100 must be received by the Registrar on or before the expiry date and if not received by that date a late filing fee of \$50 is payable, and if not received by January 31st, a further late filing fee of \$50 must be paid before the application will be considered. If a renewal licence is not issued by the last day of February, the name of the Professional Corporation will be removed from the professional corporations register and it will be prohibited from carrying on the practice of psychology until all outstanding fees, including all late filing fees have been paid and until a completed reapplication for registration has been filed with the Registrar.

Registrar

FORMULAIRE C
Avis de renouvellement aux corporations professionnelles

DATE : _____ 20__

DESTINATAIRE : _____
(Membre représentant la corporation)

(Nom de la corporation professionnelle)

SACHEZ que la licence de la corporation professionnelle expire le 31 décembre 20___. Vous trouverez ci-joint copie du formulaire D (Demande de renouvellement). Je devrai avoir reçu ce formulaire dûment rempli, accompagné des droits de renouvellement de 100 \$, au plus tard à la date d'expiration, sinon des droits de retard de 50 \$ seront exigés et, si je ne les ai toujours pas reçus au 31 janvier, des droits de retard supplémentaires de 50 \$ seront exigibles avant que la demande ne soit recevable. Si une licence de renouvellement n'est pas délivrée au plus tard le dernier jour du mois de février, le nom de la corporation professionnelle sera radié du registre des corporations professionnelles et elle n'aura plus le droit d'exercer la psychologie jusqu'à ce que tout droit exigible, y compris tout droit de retard, soit payé et qu'une demande de renouvellement d'immatriculation soit remplie et déposée auprès de la ou du registraire.

Registraire